
 
 

Møderække 27/9; 26/10; 21/11; 19/12; 17/01; 15/02; 19/03; 24/04; 23/05 og 19/06    

 

Dagsorden + referat  

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 22. august 2023 kl. 18-20.00.  

Forplejning består af smørrebrød eller sandwich 

Referent: Kim 

Fraværende:  

 

1. Præsentation af ny SFO-leder Maria Strange 

✅ 

 

2. Elevrådet 

Elevrådet talte om ønsker: 

- om bænke, hvor man kan sidde og spise udenfor 

- drikkeautomat 

- pissoir til drengene 

- pigetoilet kun for sig selv (madam-poser) mellemtrin og PULS 

- gardiner i klasserne til ovenlys 

- rampen er der kommet huller i – en reparation 

- fotobog med alle eleverne 

- legetøjsdag i indskolingen 

 

Derudover blev valgt formand/næstformand 

Udvalg til skolebestyrelse/ fælles elevråd/ UMR (undervisningsmiljørepræsentant)  

 

Der mangler bænke i indskolingen – elever kan ikke nå kasserne. 

 

3. Kort orientering 

Skole: Personalet har gennemført førstehjælp, 40 års-jubilæum, opstart af skoleår herunder 

Internat, (Verdens Bedste Danske Skole og co-teaching), god 1. skoledag for børnehaveklasserne, 

nye vinduer, ny lærer i indskolingen, Aktivitetsdag,  

50 års jubilæum, drikkedunke 



 
SFO: Mødetider, skemaer, teaterstykke i samarbejde med musikskolen 

Bordet rundt (korte beskeder): Intet 

 

4. Høringssvar kommunalt budget 

Kort orientering om høringsproces. Materialet sendes først ud onsdag d. 23. august med officiel 

svarfrist 12. september. 

Skolens medudvalg indsender høringssvar allerede 1. september, hvilket sendes til 

bestyrelsesformand til inspiration. 

Til orientering – Jacob/ Ulla gennemgår sparekatalog. 

 

5. Status på parkeringsområde 

Skolen afventer om TMF kan finde/prioriterer midler i slutningen af dette budgetår. Efter dialog 

med både TMF og Vej, Park og Byrum søger skolen en blivende løsning af nuværende opdelinger, 

da det fungerer efter hensigten. Udgiften til etablering af kantsten anslås til ca. 100.000kr.  

For at sikre prioriteringen, kunne skolebestyrelsen gøre sin stemme gældende. 

Orientering v. Jacob 

 

6. Fondsmidler 

Skolebestyrelsen har tidligere søgt fondsmidler til aktiviteter, udeområder, inventar og lignende. 

Senest er Cross-fit banen etableret gennem samarbejde med idrætsforeningen.  

Skolen har bl.a. et stort ønske om at få løftet vores faglokaler, og der prioriteres løbende midler til 

dette. Udgiften til fysik/kemi lokalet ligger dog udover, hvad skolens budget kan honorere. Ledelsen 

er i dialog med forvaltningen om en kommunal prioritering, men måske er der muligheder gennem 

fonde. Er fondsmidler noget skolebestyrelsen vil arbejde videre med? 

Jacob orienterede.  

Skolebestyrelsen vil gerne nedsætte et udvalg, der vil hjælpe med sponsorater mm.  

 

7. Årsplan for bestyrelsens arbejde med tilsyn og principper.  

Udkast til arbejdet med årsplan fra Loa, Thea og Karina.  

Udvælgelse af konkrete temaer (eks. trivsel, faglighed) og arbejdsgrupper for det kommende år.  

Drøftelse af hvordan og hvilken viden skolens ledelse skal viderebringe til bestyrelsen. 

Bestyrelsen vil gerne starte tilsyn med: 

- Arbejdet med vikardækning, (”Elevens stemme”, Meddelelsesbogen, skolehjem-samarbejdet,). 

- Trivselsundersøgelsen 

Skolebestyrelsen vil lave nogle flere principper (inspireret af Skole og Forældre) 



 
Skolebestyrelsen vil prøve at værge suppleanter til bestyrelsen – måske er der forældre, der også vil 

hjælpe ift. fondsarbejde. 

 

8. Evt. 

Hjemmesiden er forbedret – kig ind. 

Landsmøde – Skole/forældre – skriv til Thea. 

Pølsebod – overskud/underskud. 

 

9. Lærerens/personalets dag 5. okt. 

Planlægning (uden personale) 

Orientering og planlægning 

 

 


